
 

Grundejerforeningen Skrillinge Øst. 
 
Dagsorden til 
Bestyrelsesmøde nr. 02  

Dato: 30/5-2024 

 

 

Deltager: Frem-

mødt: 

Afbud: 

Roger (formand) x  

Ulrik (Kasser) x  

Søren x  

Marlene x  

Henrik H X  

Martin W X  

Kenneth   

 

1. Godkendelse af sidste referat. 

Godkendt 

 

2. Området 

 

Levehaver er færdige med planteplan – for ca. 600.000 kr. 

Valget af stauder – kræver lidt pasning og vedligehold Blomster-

eng ved multibane er blevet anlagt for et par uger siden  

 

Første prioritet: Multibane-området (træer – plantes efter/vinter 

2024).  

Anden prioritet: første halvdel af hesteskoen (for at se om det 

bliver godt). 

Tredje prioritet: anden halvdel af hesteskoen  

Der skal tages højde for at randbeplantningen kan rykkes ind, 

så der er 8 meter til skel, når hesteskoen etableres 

Levehaver har ikke modtaget betaling for deres arbejde endnu  

Fitness-område 

Bøgehæk og kant trænger til en ordentlig omgang og rundt om 

redskaberne. Roger giver besked videre 

Gartner bør også kigge på multibanen 

 

Graffiti  

Der er lavet noget på nogle af bænkene – kan det fjernes?  

 

 

05 juni 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://skrillingeøst.dk/?page_id=113
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Træer på vænger 

Står egentligt fint. Roger sender besked om at gartner skal 

kigge på det 

 

Infotavle 

Horisontal – 790x790 – sølv, ensidet, måske nøgle  

Malene kommer med et konkret udkast  

 

Storkerede 

Vi mangler en til at passe den 

Området er ikke helt egnet til det 

Et alternativ er redekasser på pæle – ala det der er lavet ved 

hyllehøjskolen. Placeres i området ved multibane? 

 

Fliser ved skraldespande 

Der skal laves fliser ud til, så man ikke træder ned i mudder når 

man skal af med affald.   

 

Ekstra skraldespande 

Søren anbefaler at den står ved Skrillingevej ved hjertestarter  

 

Trafik 

Roger følger op på kommunen 

 

 

3. Økonomi 

 

Saldo 803.603, -  

13 rykker ud i år 

Alle boligforeninger har betalt  

Nogen betaler fortsat for meget, som giver lidt ekstra admini-

strativt arbejde.  

 

4. Beboere. 

Intet fra nogen  

 

5. Eventuelt. 

 

 

 



Side 3 af 3 

 

 

6. Møde 

 

- Næste møde 4. juli 2024 ved Søren, Rønnebærgrenen 62 

- 29. august 2024 ved Roger, Rønnebærgrenen 58 

- 24. oktober 2024 ved Henrik, Brombærranken 4 

- Måske 5. december 2024 (julefrokost)  

- 30. januar 2025 ved Martin, Slåenkvisten 6 (forberedelse til ge-

neralforsamling)  

 

 

 

Husk at melde afbud hvis man ikke kan deltage. 


